
Notulen- van de hoofdbestuursverqaderine van 2 oktober 1978. lfhuis 1S0g

Aanulezig u/aren de Heren Simon Kersten, Karel Dingelhoff, lJim Zegers, Gerard
Francissen, Frans van der Heyden en ÍIevr. An van der Zulaan.

Aftuezio uaren de Heren Han Franken en paul Lec1use, met kennisoeuÍno.
Simon Kersten opent de vergadering en stelt voor gezamelljk een agenda sa-
men te stel-1en. Overeengekomen uordt dat de volgende punten besproken die-
nen te ulorden:
1. De a.s. Algemene Ledenvergadering d.d.16-10.2 Vo1Leybal.3. Beheers-
kommissie klubhuis. 4. Honkbal- Trajanus. 5. Korfbal, verhuizing Neerbos-
Elshof. 6. Financieel-en Jaarverslag. 7 Sportkeuringen.

1. De Algemene Ledenvergadering valt in de herfstvakantie op 16 oktober.
ls dit een reden om de vergadering uit t,e stelLen? Niemand vindt dit een
bezuaar en deze datum blijft gehandhaafd. De agenda rr.rordt, als volgt samen-
gesteld:
1. 0pening
2. Post en mededelingen
3. Notulen vorige verqadering
4. Financieel-en Jaarverslag.
5. Verslag Kascontrol-ekommissie. Benoemi-nq nieuu,re Kascontroi-ekommissie.
6. KLubhuis
7. Rondvraag
8.51uiting.

2. De Hazenkamp is benaderd door volleybalvereniginq t,lïimavoÍr i.v.rTl. evt.
aansluiting bij de vereniging.Simon Kersten en Han Franken hebben ter orj.en-
tering eBn gesprek met hen gehad. "lïimavotr i.s een onderdeel geueest van S.0.S.
Zij draaien sedert 1$ jaar zel-fstandig en dat gaat ni.et zo best, vooral fi-
nancieel en organisatorÍsch uas dat te zuaar. Ook de aanuas van .l-eden ulas
erg moeilijk, vandaar hun idee om zich bij een andere vereniging aan te sLui-
ten. Zij zijn reeds benaderd door de volleybalvereniging ?'Smashill dit hebben
zij laten sehieten omdat zij toch al-s vereniging onderling uril-den blijven
bestaan en dan hun eigen identiteit verloren zou QààRo In een omnivereniging
kan dit blijven bestaan. Ook op het punt van Leiding zou het voor hun goàO--
koper kunnen in een omnivereniging. Hun diverse l-eden stonden er tamelijk
positief tegenover. Donderdag a.s. is er een ledenvergadering bij ',lvlimavorluaarbij Simon Kersten aanulezig zou zijn. Voor Han Franken en Simon Kersten
kuam de zaal uieL positief over, omdat het nu niet direkt een failliete klub
leek. Zij hebben hen ook geulaarschuurd tegen de evt. nadelen van een omniver-
eniging, o.à. kl-ubhuis en het meebetal-en aan iets ulaaraan zij dan verbonden
zijn. 0veruogen ulordt om hen eerst als zelfstandige vereniging binnen te
laten en later op te gaan in de sektie gym. Dit kan in een l-ater st,adium
besproken tr;orden.0f het in onze ledenvergadering van a.s. Donderdag be-
sproken zal ulorden, hangt af van hun uitsluitsel.

3. Jan Hendriksen za1 vanult, de Beheerskommi.ssi-e kontakt onderhouden met,
het hoofdbestuur over het klubhuis. De vraag is hoe dit moet gebeuren.
Ploet hij hoofdbestuursLid uorden of Ís het genoeg als hij uitqenocligd ulordt
bij de vergadering als het klubhuis aan de orde iso Er zal- een bespreking
komen tussen hen en een paar mensen van het hoofdbestuur om te horen hoe
zij hier zel-f over denken.

4. Karel Dingelhoff rrlerd benaderd door de voorzitter vanrfTrajanusrt die
gebruik tlil-de maken van het klubhuis, met 4 teams. Daar dit ook een zaak
is voor de Beheerskornmissie zal dit ook op bovengenoemde vergadering be-
sproken moeten t.rorden. ttTrajanustt za7 hierna ingelicht uorden.
Uat betreft het gesprek dat l-ian Franken zou hebben met de heer Fikkert
(Sportstichting) over het honkba]veld etc.q is er bekend dat er uel een
gesprekje is geueest ulaarin zij de problemen onderkennen bij de sport-
stichtingr doch toegeven dat zij rLrel- moei.l-ijk zitten met de P.l-antsoenen-
dienst. Er is ons verzocht geen kontakt te zoeken met de Pl-antsoenendienst,
doch all-es te bespreken met de Sportstichting. Verder moeten urij nog van
Han Franken vernemen uat er besproken is en ulat er nog besproken moet uorden.
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5. tdat betreft de ruil van Neerbos en E1shof met gym en korfbal, neemt Uim
Zegers dit enigszj-ns terug omdat het gym-uur inmiddels rLleer vo1 zit. Het
zou beter zijn als korfbal uat meer naar Lindenholt zou gaan toeuerken. 0f
er t,och nog mogelijkheden zijn om ruimte te maken, zal lLJim Zegers in de
qymvergadering bespreken.

6. Financieel verslag. Het verlies zit in de Hazenkamper. Het jubileum uas
goed. lÏede door dit jubileum zijn de kosten voor de Hazenkamper hoger ge-
uorden. Simon K. stelt daarom voor J1.300r-- van de jubileumpot te gebrui-
ken om het verl-ies van de Hazenkamper te dekken. 0mdat verschillende
schenkingen daarvoor bedoeld ularen, zal de reserve van het jubileum naar
de klubhuispot gaan. Honkbal heeft uit de jubileumpot een verst,erker ge-
kocht die op de balans is opgevoerd; daar komt, echter nog een microfoon bij.
Hiermede zijn de jubileumzaken afgesloten. In het veruolg r,rordt er voor
elke sektie uleer een maandelijks financieel- overzicht gemaakt.

7. Korfbal vindt dat de aanvraag voor de sportkeuringen moeizaam verlopen.
0mdat er voor hen ureinig keuringen tegelijk zijn, urordt aanbevoLen een
kombinatie te vinden met sektie gym of sektie honkbal. In het rrreekberÍcht
ulordt artijd vermeld uanneer Br uleer reden gekeurd tuorden.

8. lJim Zegers vraagt om de notuLen en ueekberichten tegeliJk door te sturen.
Afgesproken uordt deze berichten en notulen naar ieder lid van het hoofdbe-
sLuur te zenden.
Karel Dingelhoffl Zij u,aren genoodzaakt zaLen te huren en rrril-len graag uleten
of daar financieel door het hoofdbestuur ulat aan te doen i.s. Simon Kersten
antuoordt dat het nÍet zo is dat dat nu een extra financi'dl-e belasting voor
hen is, maar dat zij tot nu toe erg voordelig hebben kunnen huren door de
gymnastiek en zij nu de pech hebben dat zij zelf moeten huren.

Hierna uordt de vergadering om 10.45 uur beëindigd.

Uolgende hoofdbestuursvergadering op 13 november.

sek re taresse

An van der Zr.rlaan


